
Referat of GF RAmosens/Spildevandslaugs 
ordinxre Arlige generalforsamling 

I henhold til Grundejerforeningens og Spildevandslaugets vedtwgter er der blevet afholdt 
generalforsamling 
Denne fandt sted torsdag den 24. juni 2021 kl. 19.00 pa Tapeten, Magleparken 5 i Ballerup. 
Der var modt 38 medlemmer/husstande op. Herudover var der 5 fuldmagter. 

Dagsorden: 

1. Valg of dirigent: 
Bestyrelsen pegede pa advokat Christopher Buhl Nielsen, som of forsamlingen blev valgt. 

Dirigenten konstaterede herefter, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt i hh. til vedtwg-
terne, idet indkaldelse med dagsorden og bilag blev sendt ud til medlemmerne via mail den 9. 
juni 2021. 
Indkaldelse med dagsorden blev endvidere samme dag lagt op pa foreningens hjemmeside. 

Valg of 2 stemmetwllere: 
Britt fra nr. 8 og Irene fra nr. 6 blev valgt som stemmetxllere. 

Optaelling of stemmeberettigede: 
Af kassereren blev det oplyst, at alle fremmodte husstande var stemmeberettigede (1 stemme 
pr. husstand). Ingen medlemmer er i restance. 

2. Bestyrelsens beretning 
- denne ligger tilgwngeligt i sin fulde lwngde pa foreningens hjemmeside (www.atlasvaenge- 
ballerup.dk). 
Bestyrelsens beretning blev indledt of formand Dorthe G. Rigdt med disse bemwrkninger: 

Det forpligtende ftellesskab og medansvar 
Der har i lobet of det forgangne bestyrelsesar weret hele 11 ejerskifter primcert pd 
parcellerne, hvorved nye beboere er kommet til omradet — og hjertelig velkommen til omradet. 
Det betyder ogsa, at vi i fadlesskab skal hjcelpe de nyankomne med at finde sig til rette pa 
omradet. 

Pa sidste generalforsamlingen blev muligheden for at ajholde nogle arlige frivillige 
arbejdsdage droftet. Det resulterede i en fcelles indsats omkring oprensning of 
regnvandsbassinet og buskrydning of de gronne skrcenter ned til bassinet sidste Sommer. 
Den 20. juni her i ar blev der igen ajholdt en fcelles frivillig arbejdsdag med forskellige 
opgaver lige fra maling afforeningens indkobte bord/bcenke-stet, s,oscetning of akander og 
andehus i regnvandsbassinet, genopretning of nedkorte regnbede mm. 
Vi i bestyrelsen synes, det er dejligt, at sd mange gerne vil tage del i det forpligtende 
fcellesskab og tage at aktivt medansvar,  for, at Atlasvicenge forbliver et godt sted at bo, sa tak 
for jeres deltagelse og engagement. 

Et blomstrende beboerskab 
At Atlasvicenge er ved at finde sine ben at sta pa som et rigtigt beboelses /villakvarter, har vi 
bade kunne se og mcerke med define frivillige initiativer, der har viceret i det forgangne ar. 
Forst med et sommerfest-arrangement med fcellesspisning ved legepladsen og derncest et 
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Halloween-optog med born og voksne, og med tiden kan der maske vokse Here initiativer 
frem, hvor beboerne i fcellesskab kan modes uformelt under nogle hyggelige rammer. 
Fra bestyrelsens side vil vi gerne sige tak til initiativtagerne of de to fine arrangementer i 
2020. 

Herefter fremlagde bestyrelsens medlemmer pa skift beretningen omfattende de planer, 
projekter og sager, som bestyrelsen har vaeret brugt forholdsvis mange ressourcer pa: 

1. Den verserende sag — resultatet of syn og sken i hovedtraek v/formand og advokat 
I lobet of aret har bestyrelsen orienteret om det igangvaerende forlob i sagen, bade via de 
kvartalsvise nyhedsbreve og som orienteringer sendt ud til medlemmerne via mail. 
Der blev i uge 51-53 foretaget syn og skon of regnbedene, voldene samt belysningen med det 
formal at fa undersogt de forhold, som Grundejerforeningen har lagt til grund for den 
verserende sag mod AG Development. 

Foreningens advokat Christopher Buhl Nielsen kunne tilfoje, at den of syn- og skonsmanden 
o udarbejdede rapport udgor 194 sider. Konklusionen pa rapporten er, at der er vaesentlige fejl 

og mangler, og at disse skal udbedres. En sadan udbedring er of skonsmanden vurderet til 1,2 
mio. kr. 
Rapporten tager udgangspunkt i en tv-inspektion, som viste 33 fej1, heraf 23 kritiske og 10 
meget kritiske. 
Der er fortsat uenighed mellem parterre om skyld. Grundejerforeningen mener, at AG 
Development er skyld i fejlene, mens AG Development mener, at de enkelte matriklers ejere 
er skyld i fejlene, da der er palagt fliser/sten, som efter deres overbevisning odelaegger 
muligheden for drwn. Skonsmanden vurderer ogsa, at fjemvarmeledninger har vwret med til 
at odelaegge draenmuligheden, dog har denne ikke fundet drxnledning i sin inspektion. 
Rapportens konklusioner vurderes uskarpe, og begge parters advokater drofter nu muligheden 
for at foretage supplerende syn. Om dette skal udfores of samme skonsmand eller en ny, 
droftes tillige. Betaling of udfort arbejde til skonsmanden er tilbageholdt, da arbejdet ikke 
vurderes udfort korrekt. 
Ovenstaende betyder, at sagen for nuvwrende er udsat pa ubestemt tid qua uklar 
dokumentation (en ny supplerende rapport). Habet er, at dette kan foretages i 
sensommeren/efteraret 2021, og at Bette kan laegges til grund for domsafsigelse i lobet of 
forste halvar 2022. 
Sporgsmal fra sagen: 
Nr. 37 — Jorgen: Hvordan kan flisebelcegning va-re odelceggende (som AG Development 
argumenterer for) 
Adv. CBN: Der krceves tilladelse fra Kommunen til at foretage flisebelcegning, hvilket i flere 
tilfcelde ikke er indhentet of den enkelte grundejer. Skonsmanden noterer, at 35% of 
regnbedene er belagt med fliser, wens vor opgorelse viser 20%, og det er endda hojt sat. Det 
er bl.a. ogsa derfor, vi kan stille sporgsmalstegn ved skonsmanden uajhcengighed i forhold til 
AG Development, men der er endnu ikke fundet en forbindelse. Skonsmandens rapport 
baseres pa prover under dreenledningen, og altsa ikke mellem og over dreenledningen. Vor 
vurdering er, at der i laget mellem og over dreenledningen er bade jord og stabilgrus, og at 
det er stabilgrus der besvicerliggor dreen. 
Nr. 17 — Charlotte: Ved nr. 17 er der lagt grcesarmering i indkorslen til garagen, og det har 
betydet mindre problemer med dreen. 
Nr. 11— Orkan: Hvordan kunne AG Development forvente, at der i byggeperioden for alle 
husene ikke vil blive kort i regnbedene? 
Adv. CBN: AG Development burde i krceft of deres profession were klar over, at dette ville 
forekomme, og derfor have ventet med udformning of regnbede til alle huse var fcerdigbygget. 
Bestyrelsesformand Dorthe: Kommunen har lempet AG Developments muligheder, og har 
ikke fort tilsyn i byggemodningsperioden og har derfor et medansvar. Det har ikke viceret 
muligt at bygge pa grundene uden at dette ville berore regnbedene. 
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Adv. CBN.• Der blev lavet en tegning over hvordan omradet skulle udformes, men denne blev 
ikke anvendt. Rapporten til gengceld er udfcerdiget ud fra denne tegning, og derfor misvisende. 
Nr. 2 — Ensar: 	1) Har vi kendskab til lignende sager? 

2) Professionelle (AGD) vs. "uvidende" (grundejere) 
Adv. CBN.• 	1) Nej. Vi har kendskab til sager hvor regnbede udgor en mindre del of 

sagen, men ikke hvor dette var hovedproblem. 
2) AG Development har vidst bedre, da de kra-vede der skulle were 
koreplader, og derfor har weret vidende om eventuelle problemer. AGD 
mener, at GF bor henvende sig til de enkelte grundejere for at soge 
erstatning. 

Bestyrelsesmedlem Lars: Slidlag og bump for at scenke farten afventer fortsat ajklaring of 
sagen. 

Adv. CBN.• Formentlig pa grund of den vage konklusion i rapporten, har AGD tilbudt at lave 
slidlag nu, alternativt betale den nuvicerende pris for dette til senere 
udbedring, men det ville betyde, at GF kom til at hcenge pa prisstigninger. 
GF onskede at gore dette betinget of eventuel udbedring of regnsbede pa 
AGDs regning, hvorfor tilbuddet fra AGD blev trukket tilbage. 

Nr. 43 — Ronnie: Er der relation mellem skonsmand og AGD? 
Adv. CBN.-  Dette er undersogt grundigt, men det er endnu ikke opdaget. 

2. Den ordnede udviklingsplan for omradet Wformanden 
Som orienteret om i vores udsendte skrivelse tilbage i august sidste ar arbej der bestyrelsen 
med fortsatte udviklingsplaner for omradet, bade for det gronne omrade og mere generelt. Der 
har siden 2017 vwret arbejdet med lobende udvikling of omradet og foreningen. 

For 2021-22"s vedkommende har vi bl.a. kigget pa muligheden for at gore opkorselsvejen til 
en mere integreret del of Atlasvwnge — ogsa ud fra en viden om, at vores nabo i nr. 158-156 
patwnker i nwr fremtid at omdanne den eksisterende bygning til 961ejligheder og samtidigt 
bygge 3 8 rxkkehuse i 2-etager pa grunden. 

Det patwnkes, at der pa opkorselsvejen samt ved de nuvwrende pladser ved papcontaineren pa 
opkorselsvejen udvides med Here parkeringspladser, og at disse er oremwrket gwsteparkering. 
Samtidig er onsket, at der kommer trailerparkering, skur til fwllesmaterialer, indhegnet 
renovationsplads og pwnere fortov. Gwsteparkering vil ske via app-losning, hvor der udstedes 
12/24-timers licens of beboer som gwsten besoger. 
Sporgsmal fra sagen: 
Nr. 1 C —Finn: Hvad hvis der kommer en gcest pludseligt, sd har man ikke reserveret pladsen? 
Bestyrelsesmedlem Lars: Man kan reservere nar gcesten ankommer i app. Ogede antal 
parkeringspladser bidrager forMbentlig til bedre parkeringsmuligheder for uanmeldte 
besogende. 
Nr. 17 — Charlotte: Gcelder app kun til gcesteparkering ved opkorselsvejen, eller ogsa den 
nuvicerende parkering i hjornerne? 
Lars: App'en er tiltcenkt den kommende losning med gcesteparkeringerne pd opkorselsvejen og 
beboerne pa Atlasvicenge vil via app'en kunne registrere parkering for en besogende gmst, 
men app'en kan naturligvis ikke garantere, at der altid er ledige pladsen. 

Bestyrelsens ovrige tiltag og projekter blev prxsenteret of bestyrelsesmedlem Lars 
Dalsgaard: 

a) Draining of p-hjornerne 
Her arbejdes der pa en plan for dram of hjornerne, isTr ved gxsteparkeringen ved nr. 41 
og nr. 25 er det et stort problem. 
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b) Opmaerkning of supplerende p-base pa asfalten 
Der vil blive etableret yderligere enkelte parkeringspladser mellem nr. 41 og 43, saledes at 
der forhabentlig etableres 15-18 nye pladser inkl. de nye ved opkorselsvejen jf. ovenfor. 
Der vil ogsa ved parkeringen ved nr. 2 blive opmaerket til MC-parkering. 
Sporgsmal fra salen: 
Nr. 2 — Ensar: Kan der ikke laves pladser pa omradet ved nr. 1 (hvor der lige nu oftest 
blot star vand)? 
Bestyrelsesformand Dorthe /Bestyrelsesmedlem Lars: Som udgangspunkt nej, pga. 
oversigtsforhold og de sakaldte korekurver, men vi kigger fortsat pa, hvor der med tiden 
kan opmcerkes Here p-base. 

c) Forskonnelse og faelles udtryk for omradet 
Der opfordres pa det kraftigste til, at folk anvender de farver, som definerer parcellerne og 
rwkkehusene 6ordfarver og sort) nar man opsa3tter hegne, skure mv., sa omradet 
fastholder et flot, faelles udtryk. Man kan evt. kontalcte bestyrelsen med hensyn til 
farvevalg inden arbejde pabegyndes. 
Storskrald saettes ud DAGEN FOR og ikke uger for. Det ser of og til forfaerdeligt ud, fordi 
det far lov til at std der lwnge. 
Sporgsmal fra salen: 
Nr. 41 C — Preben: Ballerup Kommune har jlere steder lavet renovationscontainere i 
jorden (referent: bl.a. over ved Grantoften) — er det en mulighed (for at slippe for 
skurene)? 
Bestyrelsesformand Dorthe: Det er meget bekosteligt. Vi skal som privat omrade selv 
betale for dette, mens nuvicerende losning er gratis. 
Nr. 25E — Pierre: Husk det er rcekkehusenes containere, der star i renovationsskurene ved 
rcekkehusene. 

Gren genopretning v/nwstformand Erik Larsen 
Pa det gronne omrade har vi kigget pa forskellige losninger, som evt. kan erstatte eller 
supplere i forhold til det, A i dag far via samarbejdet med Grantoftegaard og dermed fa lidt 
mere for de samme penge. Omvendt skal vi vTre indstillet pa, at alternative losninger kan 
betyde, at vi i faellesskab selv skal udfore opgaverne. 
Vi har valgt at lukke den uofficielle passage/hullet i hwkken og med en gron losning for at 
bevare det gronne islaet pa omradet. 
Adgangen via hullet i hwkken er ikke en officiel og lovlig opfort passage fra og til 
Atlasvaenge. Det har ej heller iflg. Lokalplanen vaeret tiltwnkt, at der skulle vaere en ud-
/indgang i den nordlige del of Atlasvaenge. 
Der arbej des nu pa at installere en lage ved arbejdsstien mellem nr. 29 og nr. 31. 
Stien blev anlagt tilbage i 2018 pa foranledning of AG, ene og alene for at vores gartnere 
kunne sla graesset pa det large beplantningsbaelte/grTsareal bagtil fra nr. 41 til nr. 25. Allerede 
dengang var der lagt op til at der skulle swttes en lage op. 
Sporgsmal fra salen.- 
Nr. 6 — Irene: Hvorfor lukkes der for gennemgang til Pederstrup? 
Bestyrelse: Fordi det aldrig har viceret tiltcenkt, at der skulle were en gennemgang hertil. 
Samtidig sikrer vi ogsa, at der ikke kommer til at fcerdes beboere fra det kommende nybyg 
omkring Telegrafvej/Baltorpbakken. 
Nr. 17 — Charlotte: Stenene der er lagt ud ved parkeringsomraderne, bliver de ogsa lagt ved 
pladserne fra nr. 15 ind mod nr. 17? 
Bestyrelsesformand Dorthe: Det er kun ved parkeringsomraderne. Parkeringspladsen ved nr. 
15 er egen udstykning, og ejes fortsat of Milton, som opforte rcekkehusene. Beboerne i nr. 15 
bleu tilhudt at overtage omradet, men takkede nej, da disse ville blive ansvarlige for 
vedligehold, herunder as/alt, og det der matte ligge i jorden. 
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3. Opsparingsfond — investering i fremtiden v/formanden 
Vi har sammen med foreningens advokat arbejdet pa udformningen of en deklaration til 
stadfaestelse of opsparingsfonden og dets formal. Deklarationen er frernsendt som forslag og 
skal behandles pa denne generalforsamling. 
Bestyrelsen har endvidere arbejdet med en 15 ars opsparingsplan for at sikre en nodvendig 
kapital til kommende reparationer og vedligeholdelsesarbej der pa de faste og omkostnings-
tunge anlaeg. 
En igangsaetning of opsparingsfonden nu vil vaere en investering i fremtiden og til gavn for 
alle beboere, bade nuvaerende og kommende. 

4. Pederstrup Bykvarter v/formanden 
Bade Grundejerforeningen og beboerne pa nr. 41 har indgivet horingssvar med store 
indsigelser. Det resulterede i, at Miljo og Teknik xndrede hojde fra 4 til 2 etager for de 
bygninger, der skal ligge twttest pa Atlasvaenge og afstanden til skel blev oget til 7m, og de 4 
bygninger imod Atlasvaenge bliver lagt pa samme linje. 
Lokalplan 178 blev pa Kommunalbestyrelsesmodet den 26. april godkendt med de endelige 
og sidste aendringer, som Miljo- og Teknik-forvaltningen havde lagt op til; herunder et 
medhold til beboerne i nr. 41 med at fa terraenreguleret kvoten fra 38 til 37. 
Det bleu oplyst, at der langs opkorselsvejen ikke vil komme bilister til det kommende omrade, 
kun gaende og ovrige blode trafikanter. 

Herefter afsluttede formanden bestyrelsens beretning med felgende bemaerkninger: 

Som formand for begge bestyrelser vil jeg gerne afslutningsvis gerne takke til den siddende 
bestyrelse for et godt og konstruktivt samarbejde i 2020. Det var ncesten en hel ny bestyrelse, 
der efter generalforsamlingen sidste ar skulle finde ftelles fodslag omkring fortsat udvikling 
og forskonnelse of vores omrade. 

Det arbejde, synes jeg, at alle har taget pa sig, og med de mange kommende projekter, gode 
ideer og tanker der Jigger i bestyrelsen for Atlaswenge, og som vi her under beretningen er 
kommet omkring, ser jeg fi°em til et fortsatte godt samarbejde. 

3. Fremlaeggelse of revideret regnskab pr. 31. december 2020 v/kassereren 
Arets resultat udviser et overskud pa 31.500 kr. Pengene herfra stammer prirnwrt for honorar 
for ejendomsmaeglere ved ejerskifte og en besparelse pa vintervedligehold (snerydning). 
Sporgsmal fra salen: 
Nr. 25E — Pierre: Periodisering — er det forudbetalt kontingent? 
Kasserer Pernille: da. 
Nr. 6 — Irene: Dcekker forsikring kun over bestyrelsesansvar? 
Bestyrelsesformand Dorthe: Det dtekker ogsa over byggeskade og retshjcelp. 

4. Forslag fra bestyrelsen; Deklaration of en Opsparingsfond 
Som adresseret pa sidste ars generalforsamling ville bestyrelsen kigge pa muligheden for 
etablering of en opsparingsfond i hh. til vedtaegterne (§ 15) til langvarig vedligeholdelse of de 
storre driftsomrader som den interne vej, kloakeringen, belysningen og faellesarealerne 
(voldene) og regnvandsbassinet. 

Bestyrelsen har pa den baggrund udarbejdet forslag, som er udsendt til alle medlemmer. 
Forslaget blev motiveret of bestyrelsen og deklarationen gennemgaet of foreningens advokat 
Christopher Buhl Nielsen. 

Forslaget omkring deklaration of en Opsparings blev enstemmigt vedtaget of 
generalforsamlingen. 
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Indkomne forslag fra medlemmer; blev ikke debatteret, idet der ingen forslag var. 

Fremlaeggelse of budget og vedtagelse of kontingent for 2022 v/kassereren 
Budget godkendt og kontingent for 2022 blev enstemmigt vedtaget of generalforsamlingen. 

Fremlaeggelse of budget/opsparingsplan for Opsparingsfonden og vedtagelse of arligt 
bidrag v/formand og bestyrelsesmedlem Lars Dalsgaard 
Opsparingsplan blev godkendt og et arligt bidrag pa kr. 1.378 blev enstemmigt vedtaget of 
generalforsamlingen. Forste bidrag for indevwrende ar skal betales senest den 30. september. 
Fra 2022 skal det drlige bidrag betales senest den 30. maj. 
Sporgsmdl fra salen: 
Nr. 2 — Ensar: Kunne der arbejdes pa anden betalingslosning end den nuvicerende? 
Bestyrelsesformand Dorthe: Dette er undersogt, men qua Grundejerforeningens storrelse, vil 
dette blive dyrt i forhold til udbyttet. 

5. 	Valg of medlemmer til bestyrelsen 
Formanden indledte valg til bestyrelsen med en kort orientering om bestyrelsens princip for 
sammenswtningen of bestyrelsens medlemmer. 

Der var genvalg til 3 bestyrelsesposter, 1 suppleantpost og valg of 1. suppleantposten. 
Steven Schwerb-Svendsen motiveret sit kandidatur til 1. suppleantposten. 

Ved afstemningen blev Dorthe G. Riget, Tim Limskov Albertsen og Lars Dalsgaard genvalgt 
til bestyrelsen. 
Henrik Gran blev genvalg som 2. suppleant og Steven Schwerb-Svendsen blev valgt som 1. 
suppleant. 

7. Valg of intern revisor 
Ronnie Engelhardt genvalgt som intern revisor for en ny 1-6rig periode. 

8. Eventuelt 
Debat om muligheden for evt. tilskodning of de to gronne beplantningsbwlteme ved hh. nr. 
41-25 samt nr. 49-41. 
Foreningens advokat Christopher Buhl Nielsen forklarede de juridiske og okonomiske 
aspekter ved et sadan tiltag. 
Sporgsmal fra salen: 
Nr. 10 — Henrik.- God ide, men vi kender endnu ikke alle forudscetninger (pris mv.), sa det er 
swert at were konkret 
Nr. 6 — Irene: Ser ingen problemer i salg til grundejere. 
Nr. 25E — Pierre: Folk skal tage stilling til, hvordan mulige kobere skal afregnes. Skal det 
blive en storre likvid indsprojtning, eller skal man ogsa vicerdscette, at der skal vedligeholdes 
mindre, og derfor were "afslag" i prisen. 
Nr. 37 — Jorgen: Jorden er generelt darlig/ubrugelig, men der kan da scettes store trceer for at 
undga kiggeriet fra de kommende bygninger Telegrafvej/Baltorpbakken. 
Nr. 17 — Charlotte: Prisen skal fastscettes saledes, at hvis man senere tilbyder parceller at 
kobe regnbedene, skal det knne sammenlignes prismcessigt. 
Nr. 35 — Sanid: Interesseret hvis vilkar er OK. 
Adv. CBN.• Der skal soges bindende svar ved SKAT i forbindelse med prisfastscettelsen. 
Nr. 5 — Kathja: Vil godt afgive, da GF sparer udgifter til vedligehold. 
Bestyrelsesmedlem Lars: Det skal ikke were for at spinde guld til GF, men for at spare. 

Det blev besluttet, at de 18 berorte grunde, skal ga sammen og finde ud af, om de er 
interesserede, og derefter kan der tages stilling til arbejdsgruppe og proces. 
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Bestyrelsesformand Dorthe oplyste, at voldene ikke er til leg, kcelk eller andet ophold grundet 
voldenes beskaffenhed og tilstand. Flere steder pa voldene er jorden skredet og der er store 
huller inden under nettet. 

Nr. 6 — Irene: I forbindelse med arbejdsdagen, blev der brugt tid og krcefter pa at enkelte 
regnbede kom i bedre stand. Det ville were cart, om grundejerne sely sorgede for at 
vedligeholde disse bare lidt. Cigaretskodder bedes bortskaffes andee steder end pa vores 
faellesomrader. Vejen flyder ofte med disse desvicerre. 

Efter 3 minutters pause indledte bestyrelsen generalforsamlingen for Ramosens Spildevandslaug. 

Indkaldelsen til generalforsamlingen er sket samtidigt med indkaldelsen til GF Rdmosen, hvorved 
dirigenten kunne konstatere, at generalforsamlingen var lovlig indkaldt i hh. til vedtwgterne. 

Dagsorden: 

Da dagsordenens pkt. 1, 6 og 7 er sammenfaldende jf vedtwgterne med dagsordenen til 
generalforsamlingen for Grundejerforeningen, startede nwstformanden med pkt. 2. 

2. Bestyrelsens beretning v/formand og bestyrelsesmedlem Lars Dalsgaard 
Formanden indledte kort med at sige, at spildevandslaugets driftsopgaver adskiller sig pa flere 
omrader fra Grundejerforeningens faste driftsopgaver, og varetagelsen of Spildevandslaugets 
drift- og vedligeholdelsesopgaver bliver i dagligdagen varetaget of vores bestyrelsesmedlem 
Lars Dalsgaard. 

Lars Dalsgaard orienterede efterfolgende pa vegne of bestyrelsen om de opgaver og projekter, 
som der i Spildevandslauget er blevet arbejdet med i det forgangne dr. 

Oprensning of regnvandsbassinnet 
Som nwvnt pa sidste generalforsamling la der en opgave med at fa renset op i regnvandsbas- 
sinet, da aflobene og tilkoblingen til vores interne kloaknettet var stoppet til. 
Skrwnterne indvendigt ved bassinet er blevet buskryddet for ukrudt for at give de plantede 
buske bedre vxkstbetingelser. 

Dyreliv og miljo i/ved bassinet 
I oktober maned blev tre graeskarper sat ud i bassinet for at forbedre iltningen i vandet og 
dermed bane vej for et kommende gronnere miljo i bassinet og her i juni i ar blev der sosat 
akander og et andehus i regnvandsbassinet. 

Resultatet of TV-inspektionen (regnbedsdr2enet) ved syn og skein 
I slutningen of sidste ar blev en TV-inspektion of regnbedsdramet gennemfort rundt langs 
vejen fra nr. 1 til nr. 49, som en del of syn og skon i den verserende sag. 
I den forbindelse er der blevet pavist en del skader pa draenet, hvor 23 of deco er meget 
alvorlige skader og 11 mindre alvorlige skader. De i alt 33 skader er of en sadan karakter 
(klasse 4 og 3), at de medvirker til en darlig eller ingen draening eller bortledning of 
regnvandet via regnbedsdraenet. 

Vi har i bestyrelsen kigget pa mulige losninger, som vi overfor vores advokat har adresseret 
og disse vil indga som optioner i den verserende sag. 
De losninger, som efter vores bedste overbevisning, vil vaere de mest optimale at fa installeret 
er: 
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1. Aben rende (V-rende) i ca. 50 cm bredde pa begge sider of vejen ind mod matriklerne og med 
aflob og tilkobling til det eksisterende dram 

2. Faskine i ca. 40 cm bredde og med nedgravet draenledning pa begge sider of vejen og med 
tilkobling til eksisterende inspektionskupler/sandfangsbronde. 

Rottesikring 
Storstedelen of grundene er bygget i perioden 2016-17, hvor det lovgivningsmaessigt ikke var 
pligtigt at sikre sig mod rotter i ens kloaknet. 
Lovgivningen er siden aendret, hvorfor det vil vaere formalstjenesteligt, at man som grundejer 
far installeret rottespaerre i sin kloakledning. 

3. Fremlwggelse of revideret regnskab pr. 31. december 2020 
Arets resultat udviser 12.800 kr. Overskuddet stammer fra den udestdende opgaver fined 
oprensning of inspektionskupler og 70L sandfang. 

4. Forslag fra bestyrelsen; blev ikke behandlet, da bestyrelsen ingen forslag havde. 
Indkomne forslag fra medlemmerne; blev ikke debatteret, idet der ingen forslag var. 

5. Fremlaeggelse of budget og vedtagelse of kontingent for 2022 
Budgettet blev godkendt og kontingentet for 2022 enstemmigt vedtaget of 
generalforsamlingen. 

8. Eventuelt 

Den samlede generalforsamling sluttede kl. 22.27 

Ballerup, den 24/6/21 

Formand Dorthe G. Riget 

Dirigent: Christopher Buhl Nielsen 
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